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ACTA  DEL CONSELL TERRITORIAL DE CERDANYOLA 

Número sessió: 61

Caràcter: ordinari

Data: 14 de febrer de 2023

Hora: 19.00 hores

Lloc: Presencial – Espai Gatassa

Hi assisteixen: 

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell: 

Grup Municipal PSC (José Antonio Ricis) Vocal

Grup Municipal En Comu Podem (Antonio Ruiz) Vocal

Ciutadà a títol individual (Salvador Herraiz Moya) Vocal

Ciutadana a títol individual (Cecília Roncero Nieto) Vocal

Ciutadà escollit per la presidència (Juan de Maya) Vocal

AAVV de Cerdanyola (Javier Sánchez del Campo) Vocal

Grup Municipal C’s E.Fonseca Vocal

Col·lectiu de teatre EPMA  (Antoni Giménez) Vocal

As. Murciana Virgen de las Maravillas (Domingo de la Ossa) Vocal

Ass. Promoció Negoci Empresa Mataró – Lorena Pérez Vocal

As. Cultural de Cerdanyola (Pedro Barroso) Vocal

Grup Municipal ERC (Eusebi Vidiella) Vocal

Maria Beatriz Delgado Castro Presidenta

Àngels Castillo Campos Secretària 

També assisteixen: 

Nom: Càrrec

David Bote Paz Alcalde de Mataró

Joan Gerard Sánchez González Cap de Secció de Promoció Social

1



CSV (Codi de verificació
Segura) IV7BEUPLPTUS6SFMDVGMO33OKM Data i hora 07/03/2023 15:25:02

Normativa Aquest document incorpora signatura electrònica reconeguda d'acord amb la llei 6/2020, 11 de novembre, reguladora de
determinats aspectes dels serveis electrònics de confiança

Signat per MARIA BEATRIZ DELGADO CASTRO (Regidora Delegada D'Esports)

Signat per ÁNGELES CASTILLO CAMPOS (TÈCNIC/A MITJÀ/NA PARTICIPACIÓ CIUTADANA)

URL de verificació https://seu.mataro.cat/verifirma/code/IV7BEUPLPTUS6SFMDVGMO33OKM Pàgina 2/8

 

Excusen la seva assistència: 

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell: 

Associació Gent Gran Cerdanyola (Juan Flores Crespo) Vocal

As. Radio la Voz de Cerdanyola Vocal

AEE Camí del Cros (Sergi Luque) Vocal

As. Dones de Cerdanyola (Raquel Fernández) Vocal

No assisteixen:

Nom entitat/organització/institució Càrrec dins del consell: 

Ass. de Ciutadans Guineans i Amics del Maresme Vocal

Casa de Andalucía Vocal

Grup Municipal Junts x Mataró Vocal

Parròquia M. Auxiliadora Vocal

C.C.A.Hermandad Ntra. Sra. del Rocío Divina Pastora Vocal

Ciutadà a títol individual (Raúl Yeste) Vocal

AAVV de Cerdanyola (S.LLanto) Vocal

Assoc. per la Cultura i la Cohesió Social Mataró Cultural Vocal

AMPA Camí del Cros -Elida Rodriguez Vocal

Ass. C. Recreatiu Casal del Barrio (Fco. Carneros) Vocal

Salesians Sant Jordi (Antoni Vilarrubla) Vocal

Ordre del dia: 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de la darrera acta del Consell Territorial 

               ordinari del dia 14 de desembre de 2022.

2. Informació recompte de persones sense llar del passat 23 de novembre

3. Informació del grup de Treball de seguiment dels residus i neteja viària

4. Exposició de l’Associació de Veïns d’una proposta de reconeixement a dos veïns del
barri 
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5. Exposició de l’Associació Murciana  Virgen  de les  Maravillas i l’Associació de Veïns
d’una proposta relacionada amb l’escenari i soterrani del parc de Cerdanyola

6. Seguiment dels acords i/o peticions anteriors

7. Precs i preguntes

Comença la reunió del Consell Territorial (CT)
La Presidenta del Consell Territorial, senyora Beatriz Delgado saluda als membres del Consell i
agraeix la seva assistència. Informa que el passat 3 de febrer es va presentar el projecte «Pessics
de memòria històrica» i que avui,  esperant a segona convocatòria  posarem el vídeo perquè el
vegin les persones que no van poder assistir a la presentació del dia 3.

En acabar el vídeo  pren la paraula el senyor Juan de Maya per indicar que falta molta història de
Cerdanyola, de com es va conformar el barri, de les persones que van lluitar per construir-ho, diu
que caldria continuar complementant.

Punt 1.  Lectura i aprovació, si s’escau,  de la darrera acta del Consell Territorial ordinari
del dia 14 de desembre de 2022

El senyor Juan de Maya presenta una esmena relacionada amb el projecte de pavimentació de la
vorera de l’Avinguda Gatassa. Expressa que allò que volia dir és que el projecte no va passar i
consensuar en el Consell Territorial, i que en diferents moments era una acció demanada des del
Consell.

Afegida l’esmena, queda aprovada.

Punt 2. Informació recompte de persones sense llar del passat 23 de novembre

El cap de secció de Promoció Social, Joan Gerard Sánchez diu que molt properament faran la de-
volució dels resultats a les entitats que es van implicar en aquesta acció del dia 23 de novembre.

Aquest recompte respon a una radiografia del moment, la realitat de les persones sense sostre és
molt canviant, és difícil contactar amb elles, ja que canvien de lloc, de telèfon, etc. tot i així, s’in-
tenta tenir una llista el més actualitzada possible. Cada 3 ó 4 mesos s’actualitzen les dades.

El recompte es va fer a finals de novembre, amb voluntaris, 134 persones voluntàries es van im-
plicar aquella nit. Aquella nit es van trobar 53 persones al carrer, sense llar. A l’endemà van anar
els tècnics municipals als llocs considerats perillosos acompanyats de la policia local; aleshores es
van trobar 11 persones més. A partir d’entrevistes al menjador de Sant Joaquim i de l’Hospital es
van trobar 13 persones més. Aproximadament van trobar un total de 73 persones.

Aquestes persones estan situades majoritàriament a la zona nord-est (Rocafonda), també a Cerda-
nyola, Pla d’en Boet i Platja de Sant Simó.

Què tenim per donar resposta? Dons s’intenta que es vinculin amb serveis que tenim, respectant
els seus desitjos i llibertat per decidir per ells mateixos.

En base a això, s’han dissenyat una sèrie de recursos per donar resposta:

 Centre d’Acollida Municipal (Can Solaret) Hi ha 21 places
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 Projecte de pisos compartits per a joves i també s’ha augmentat per a dones. Les dones te-
nen major vulnerabilitat quan estan al carrer.

 S’han habilitat 4 pisos per a menors sense sostre

 S’han creat places amb un conveni amb càrites i d’altres entitats, són compartits.

 S’han obert 8 places més durant l’operació fred.

 Menjadors: tenim el menjador de Sant Joaquim i l’Entorn, centre de distribució d’aliments

 També es presta una zona de can Solaret perquè de 5 a 7 de la tarda es puguin dutxar i uti -
litzar el servei de bugaderia.

 També mirem de vincular-los a l’entitat Andana (centre de dia)on fan activitats i treballen
per a que tinguin una sortida social en el moment que superan la situació.

Torn de paraules:

Toni Giménez pregunta si eren persones de Mataró o de fora. 

Se li respon que hi ha moltes d’aquestes persones que porten més de 2 anys a la ciutat. Els que te -
nim actualitzats ja porten un cert temps a la ciutat, estan empadronats a la ciutat.. Quan és un pas-
savolant els atén Càritas on puntualment se’ls atenen les necessitats bàsiques.

Javier Sánchez del Campo, pregunta quants menjadors socials hi ha.

Joan Gerard respon que hi ha un. Però també existeix el club social Andana que estan fent un pro-
cés de menjador social per aproximadament 15 persones. També hi ha persones que volen ali-
ments en cru.

Domingo de la Ossa, pregunta com s’empadronen aquestes persones

Joan Gerard respon que per empadronar-los han de estar arrelats a la ciutat en un període de 2
anys. S’empadronen a la seu de serveis Socials on prèviament passen una instància del lloc on es-
tan dormint. No es poden empadronar persones que dormen al carrer o en vehicles. 

El cap de secció indica que quan estigui acabat l’Informe final d’aquesta acció es farà arribar per
tal que el tinguin tots els membres del Consell Territorial.

Punt 3. Informació del grup de Treball de seguiment dels residus i neteja viària
El senyor Javier Sánchez del Campo, com a membre del grup de treball de Residus dóna compte
als  membres  del  Consell  Territorial  de  l’última  trobada  feta  amb  el  Director  de  Projectes
Estratègics senyor Joan Campmajó, la qual va consistir en una passejada, el dia 19 de gener, per
diferents carrers del barri observant l’estat de la via pública en relació a residus i neteja de la via
pública.
Comença dient que es va observar que el barri ha millorat molt en aquest aspecte. 
Es  va  iniciar  la  passejada  des  de  l’Espai  Gatassa  cap  a  la  Plaça  de  l’Onze  de  Setembre.  El
recorregut  passa  pel  carrer  Mare  de Déu de  la  Cisa,  carrer  Roselló,  Carrer  Marathon,  Avda.
Gatassa, Avda. Puig i Cadafalch i carrer Monserrat Cuadrada. 

Es  van  fer  observacions  de  les  àrees  de  contenidors,  situació  de  papereres,  pavimentació  de
diversos punts on s’han fet asfaltats, brossa de fulles al terra i es parla de com evitar l’arribada de
veïns de municipis propers a abocar brossa en alguns punts estratègics com per exemple Ronda
President Tarradelles.

4



CSV (Codi de verificació
Segura) IV7BEUPLPTUS6SFMDVGMO33OKM Data i hora 07/03/2023 15:25:02

Normativa Aquest document incorpora signatura electrònica reconeguda d'acord amb la llei 6/2020, 11 de novembre, reguladora de
determinats aspectes dels serveis electrònics de confiança

Signat per MARIA BEATRIZ DELGADO CASTRO (Regidora Delegada D'Esports)

Signat per ÁNGELES CASTILLO CAMPOS (TÈCNIC/A MITJÀ/NA PARTICIPACIÓ CIUTADANA)

URL de verificació https://seu.mataro.cat/verifirma/code/IV7BEUPLPTUS6SFMDVGMO33OKM Pàgina 5/8

 

Es troben les àrees dels contenidors netes. Recomana prendre nota dels llocs on faltin papereres
per indicar-ho al servei pertinent.
Per tant, el resum és una millora molt positiva. Tot i així hi ha alguns contenidors puntualment
desbordats.
Informa que al parc dels Garrofers i del turó hi ha mini vertaders que cal controlar.

El senyor Antonio Ruiz, membre del grup de Treball, afegeix que hi ha persones que depositen
runes i manca a llocs on no toca i cal fer seguiment, sobretot que hagi més civisme.

El senyor Pedro Barroso fa menció a l’ús dels contenidors per part de persones d’altres municipis.

El senyor Salvador Herraiz pregunta quan hi haurà videocàmeres. També proposa tenir penjat a
les cartelleres municipals el llistat de sancions efectuades per aquest concepte.

L’Alcalde, senyor David Bote respon que en relació a les càmeres està signat el contracte i està
previst  que  es  col·loquin  en  els  propers  mesos.  Es  prioritza  el  carrer  Rosselló  i  Av.  Ramon
Berenguer III.

El senyors Emili Fonseca, en relació a la brossa, diu que als bars i restaurants es demana treure la
brossa de 8 a 10 de la nit. En canvi, el camió que l’ha de recollir a les 11 de la nit encara no ha
passat a recollir-la, a l’estiu la brossa fa pudor i cal  tenir-ho en compte i  indicar-ho al servei
corresponent.

Punt 4. Exposició de l’Associació de Veïns d’una proposta de reconeixement a dos veïns del
barri 
El senyor Javier Sánchez del Campo en representació de l’Associació de Veïns en el Consell
Territorial  pren  la  paraula  i  exposa  que  l’Associació  «Mataró  Camina»  es  va  adreçar  a
l’Associació de Veïns per plantejar que hi ha dos veïns del barri, que actualment són difunts, que
caldria fer-los un reconeixement per la seva dedicació a netejar el parc i zona dels Garrofers. 
Proposa que en el nou Parc dels Garrofers es col·loqui una placa amb els seus noms, ja sigui en un
petit monòlit, en una pedra o on es cregui més oportú.
El senyor Sánchez del Campo porta una instància signada per la presidenta de l’Associació amb
aquesta petició i li fa entrega de la mateixa a la secretària del Consell Territorial.
Prèviament ha fet arribar a la secretària la biografia d’aquestes dues persones on s’explica la seva
trajectòria.
El representant de l’Associació de Veïns demana el suport dels membres del Consell Territorial.

Torn de paraules:
El senyor Juan de Maya diu que hi  ha membres  del  Consell  que desconeixen les  biografies.
També indica que cal fer un debat sobre la qüestió i el procediment en el sí del Consell Territorial.

El senyor Eusebi Vidiella diu d’informar a totes les entitats de Cerdanyola per tal que les que
vulguin es puguin adherir i signar la instància.

El senyor Domingo de la Ossa diu que hi ha moltes entitats del barri que no són membres del
Consell Territorial, que algunes d’elles s’estan mobilitzant.

Finalment, s’acorda: 
 Que en el proper Consell territorial aporti la instància l’Associació de Veïns de Cerdanyola

amb la complementació d’aquelles entitats que es vulguin adherir 
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 Que en l’Acta del proper Consell Territorial consti les votacions a mà alçada dels membres
assistents

Amb aquests dos documents , instància i acta del Consell, s’iniciarà el procediment.

Punt 5. Exposició de l’Associació Murciana Virgen de les Maravillas i l’Associació de Veïns
d’una proposta relacionada amb l’escenari i soterrani del parc de Cerdanyola

Torn de paraules:

El senyor Domingo de la Ossa sol·licita informació sobre què es vol fer en el soterrani de sota
l’escenari del parc de Cerdanyola, en el anomenat popularment «bunker». Indica que no creu que
compleixi normativa d’ús, també es pregunta què es faria amb el material i mobiliari que guarden
allà entitats com EPMA, Associació de veïns, associació ocellaires, Associació murciana Virgen
de les Maravillas, o l’ocupació que fa el grup CEO.

El senyor Javier Sánchez del Campo diu que s’ha debatut aquest tema dins l’associació de veïns
i  el  consideren il·legal.  Demana que es posi  a l’agenda política de l’Alcalde que es faci  una
actuació d'enderrocament del «bunker» i es presenti una proposta constructora.

El senyor Alcalde intervé dient que el govern és conscient de la situació d’aquest equipament.
Tot i així no hi ha cap document al respecte. Hi ha altres iniciatives, com per exemple el Pla
Director  d’Equipaments  que  s’està  fent.  Per  tant,  a  data  d’avui  no  hi  ha  res,  però  tenim  la
consciència d’entomar-ho.

El senyor Juan de Maya, explica que és un espai obsolet, abans s’havien fet conferències, teatre i
altres activitats. I no troba correcte que es converteixi en un magatzem de mobles. De mana que es
pugui utilitzar per altres usos, tot i que seria millor fer-ho de nou.

Pel  que  fa  a  l’escenari  del  parc,  comenta  que  cada  any  s’ha  demanat  en  els  pressupostos
participatius que s’arrangés , així com posar panells per esmorteir la barrera acústica i una visera
per evitar mullar-se en cas de pluja.

El senyor Domingo de la Ossa, torna a intervenir per manifestar que el barri ha guanyat espais
com el centre cívic Espai Gatassa ja que disposa de gimnàs, sala d’actes, cuina, etc.

El senyor Pedro Barroso, expressa que el que volen és un escenari amb garanties de seguretat.

Punt 6. Seguiment dels acords i/o peticions anteriors:

1 Resposta  sobre  quan tindrà  l’Ajuntament  de  Mataró  la  partida  econòmica  que  li  deu  a  la
Generalitat en relació al Miquel Biada.
L’Ajuntament es va comprometre a pagar a l’institut Miquel Biada, 114.070,17 € , i  està
recollit al punt 8.3 de l’acord que regula la integració de l’institut (document adjunt). Avui
mateix s’ha fet l’ingrès per l’import exposat.
D’altra banda:
Des de l’1 de setembre de 2022, la titularitat de l’institut Miquel Biada ha passat a ser de la
Generalitat  i  és  aquesta  qui  s’ha  d’encarregar  del  manteniment  i  inversions  en  les  seves
instal·lacions. Per tant, l’Ajuntament no durà a terme cap projecte de rehabilitació de la sala
d’actes de l’institut Miquel Biada.

6



CSV (Codi de verificació
Segura) IV7BEUPLPTUS6SFMDVGMO33OKM Data i hora 07/03/2023 15:25:02

Normativa Aquest document incorpora signatura electrònica reconeguda d'acord amb la llei 6/2020, 11 de novembre, reguladora de
determinats aspectes dels serveis electrònics de confiança

Signat per MARIA BEATRIZ DELGADO CASTRO (Regidora Delegada D'Esports)

Signat per ÁNGELES CASTILLO CAMPOS (TÈCNIC/A MITJÀ/NA PARTICIPACIÓ CIUTADANA)

URL de verificació https://seu.mataro.cat/verifirma/code/IV7BEUPLPTUS6SFMDVGMO33OKM Pàgina 7/8

 

A partir de la mateixa data, l’ús social de qualsevol instal·lació de l’institut (sala d’actes, sala
de conferències, aules, etc.) s’ha de sol·licitar directament a la direcció del centre, com a la
resta d’instituts de la ciutat.

2 Aportar més informació sobre  el recompte de persones sense llar del passat 23 de novembre
Assisteix al consell el cap de secció de Promoció Social per explicar-ho presencialment.

3 Enviar  la  presentació  dels  resultats  de  l’enquesta  de  satisfacció  dels  serveis  de  recollida
selectiva i de neteja viària i de platges de la ciutat. (ENVIAT CONJUNTAMENT AMB ELS
ACORDS)

4 Demanar que s’arrangin dos escocells: un situat al costat del kiosk dels cecs de la Plaça Isla
Cristina l l’altra al carrer Roselló, 59 
Els arbres de la plaça Illa Cristina ja estan plantats.
El del carrer Rosselló 59, hem decidit anul·lar-lo, està previst posar panots en breu.

Punt 7.  Precs i preguntes

El  senyor  Javier  Sánchez  del  Campo proposa  col·locar  cartelleres  informatives  a  la  Plaça
Gatassa i a la Plaça Canyamars.

El senyor Pedro Barroso demana una altra cartellera informativa a la Plaça Isla Cristina.

El senyor Antonio Ruiz, pregunta quan es reactivarà el menjador en els Casals de la Gent Gran.

A aquesta pregunta respon el senyor Alcalde explicant que arrel del COVID es van adonar que
no tothom anava al Casal d’avis i que per tant, no rebien el servei. Aleshores es va decidir que el
contracte se transformava a fer el servei a domicili.

La socialització es pot fer igualment en el casal de la Gent gran.

S’acaba la sessió a les 21.30 hores

Acords i/o compromisos:

1 Demanar el  llistat  de sancions efectuades  per incivisme a fi  de posar-les a les cartelleres
informatives

2 Traslladar al  servei de residus els  efectes que comporta recollir  la brossa fora de l’horari
indicat als bars i restaurants, sobretot a l’estiu ocasionant mals olors.

3 L’Associació  de  Veïns  de  Cerdanyola  amb la  complementació  d’aquelles  entitats  que es
vulguin adherir signant, portarà una instància signada demanant el reconeixement a dos veïns
del barri per posar una placa al Parc dels Garrofers.

4 El reconeixement a dos veïns del barri posant una placa al Parc dels Garrofers es votarà, a mà
alçada, en el proper Consell Territorial.

Mataró, 14 de febrer de 2023
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Presidenta                                                                        Secretària 

Maria Beatriz Delgado Castro                  Àngels Castillo Campos
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